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§ 51 Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 52 Dagordningen godkändes. 
   
§ 53 Genomgång av föregående protokoll från den 28 juli 2020, samt Ej 

slutbehandlade frågor. 
 
§ 54 Aktuell ekonomi. Intäkterna har minskat med ca 70.000 kr jämfört med samma 

månad föregående år, men även en del utgifter har minskat, bl.a. för el och städning. 
 
§ 55 Kvickbadhuset. Även denna sommar har det förekommit en hel del busliv och 

vandalisering i och på bastun. Kommunen har varit ganska aktiv och polisanmält 
vandaliseringen, reparerat söndersparkade skivor, samt monterat en kamera. De 
söndersparkade eternit-skivorna har ersatts med skivor av tåligare material, dock inte 
metallskivor som föreningen önskat. Stegen på herrsidan monteras upp i mitten 
på september i samband med att allmänna bryggans badtrappor tas upp. En 
solcellslampa (skymningsrelä) är monterad på däcket 

 Föreningens båda revisorer har valt att avsluta sina uppdrag. Valberedningen 
har informerats om detta och har kontakt med två eventuella ersättare.  

 
§ 56 Marknadsföring/hemsidan.  Fungerar bra och inget nytt att tillföra. 
 
§ 57 Bastuvärdsorganisationen. Beslutar att nuvarande schema, med öppettider 

onsdag, fredag och söndag, fortsätter. Värdskapet på dessa dagar fungerar bra. 
Eventuellt kommer även lördag att öppna, men detta under förutsättning att 
värdar finns att tillgå. 

 
§ 58 Bokningstelefonen. För närvarande ytterst få bokningar. 
 
§ 59 Övrigt. Beslutades att årsmöte blir den 19 september kl 15:00 på Hamnkrogen. 

Per bokar lokalen och Eva ordnar annons till HD/Sydsvenskan och anslag i bastun. 
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§ 60   Nästa styrelsemöte efter årsmötet den 19 september på Hamnkrogen. 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………                             ………………………………… 
Eva Jönsson                                                Per Lindblad 
Sekr.                                                            Ordf. 
 
 
 
  

 
 
 
 
  
  
 


